
 

Dz-05.0021.29.2016 

PROTOKÓŁ 

XXIX SESJI NADZWYCZAJNEJ RADY DZIELNICY V KROWODRZA  

W DNIU 18 PAŹDZIERNIKA 2016 R. 

Kadencji 2014-2018 

I. Otwarcie sesji. 

XXIX sesja zwołana w trybie nadzwyczajnym Rady Dzielnicy V Krowodrza odbyła się 

w dniu 18 października 2016 r. w godz. 18.05 – 19.30 w siedzibie Dzielnicy V, 

ul. Kazimierza Wielkiego 112/2. 

 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

Zygmunt Wierzbicki przywitał 12 członków Rady, obecnych w chwili rozpoczęcia obrad  

II. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przewodniczący Zygmunt Wierzbicki przedstawił projekt porządku obrad XXIX sesji Rady 

Dzielnicy V Krowodrza (załącznik nr 2 niniejszego protokołu) o następującej treści: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

4. Projekty uchwał Komisji Problemowych, Zarządu:  

1/ w sprawie: powołania nowego członka Rady Dzielnicy V Krowodrza (projekt Zarządu) 
 

2/ w sprawie: opinii planowanego zbycia części działki nr 741 o pow. ok. 0,0025 ha obręb 4 

jed. ew. Krowodrza (projekt Komisji Architektury  BiU.) 
 

3/ w sprawie: opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego pn. „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego z usługami oraz 

wbudowanymi garażami na działkach nr 382/32, 393/2 oraz części działek nr 393/1, 382/21, 

393/3 obr. 4 Krowodrza wraz z zagospodarowaniem terenu, naziemnymi miejscami 

postojowymi, infrastrukturą techniczną i drogową oraz wjazdem na działkach nr 382/32, 

393/2 oraz części działek  382/21, 393/1, 393/3, 382/33, 382/28, 899, 900 obr. jw. przy al. 

Kijowskiej w Krakowie” (projekt Komisji Architektury  BiU) 
 

4/ w sprawie: opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego pn. „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego z usługami oraz 

wbudowanym garażem na działce nr   392/2 oraz części działek nr 382/21, 393/1, 393/3, 959 

obr. 4 Krowodrza wraz z zagospodarowaniem terenu, naziemnymi miejscami postojowymi, 

infrastrukturą techniczną i drogową oraz wjazdem na działkach nr 392/2, 382/21, 393/1, 

393/3, 382/28, 960, 900, 959 obr. jw. przy al. Kijowskiej i ul. Lea w Krakowie” (projekt 

Komisji Architektury  BiU.) 
 

5/ w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres 

zgodnie z pismem znak ML-02.7123.480.2016.JK (projekt Komisji Polityki Społecznej.) 



 

6/ w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres 

zgodnie z pismem znak ML-02.7123.491.2016.JK(projekt Komisji Polityki Społecznej). 
 

 

7/ w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres 

zgodnie z pismem znak ML-02.7123.525.2016.JK (projekt Komisji Polityki Społecznej). 
 

 

8/ w sprawie: zmiany w zadaniach Dzielnicy V Krowodrza na rok 2017 (projekt Zarządu). 

 

 

9/ w sprawie: limitu punktów sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Dzielnicy V Krowodrza 

(projekt Zarządu). 

 

 

10/ w sprawie: powołania członka Rady Dzielnicy V Krowodrza Pani Anny Pojałowskiej w 

skład Komisji Kultury, Promocji i aktywizacji Młodzieży Rady Dzielnicy V Krowodrza 

(projekt Zarządu). 
 

 

11/ w sprawie: zmiany Uchwały nr II/16/2014 Rady Dzielnicy V Krowodrza  z dnia 23 

grudnia 2014 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej i jej składu (projekt Zarządu). 
 

 

5. Oświadczenia. Komunikaty.  

 

6. Zakończenie sesji 

Przewodniczący przedstawił sprostowanie dot. zapisów tytułów projektów uchwał 

wniesionych pod obrady przez Komisję Architektury Budownictwa i Urbanistyki. 

 Na sesję przybył kolejny członek Rady, obecnych 13 Radnych. 

Ad.2.Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przedstawiony projekt porządku obrad poddany pod głosowanie został przyjęty: za 

jednogłośnie w obecności 13 członków rady. 

 

 

Ad.3.Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

Wobec braku uwag do protokołu z XXVIII sesji Przewodniczący stwierdził jego 

przyjęcie.  

 

Ad.4.Projekty uchwał Zarządu, Komisji Problemowych:  

1/ w sprawie: powołania nowego członka Rady Dzielnicy V Krowodrza (projekt Zarządu) 



Przedstawiony przez Przewodniczącego projekt uchwały przyjęto: za - jednogłośnie w 

obecności 13 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie powołania 

nowego członka Rady Dzielnicy V Krowodrza - uchwała nr XXIX/235/2016 (zał. nr 3 nin. 

protokołu). 

Na sesje przybył kolejny Radny, obecnych 14 osób. 

Następnie nowo powołany Radny  p. Adam Michaluk złożył ślubowanie.  

Obecnych 15 członków Rady.  

Na sesje przybył kolejny Radny, obecnych 16 osób. 

2/ w sprawie: opinii planowanego zbycia części działki nr 741 o pow. ok. 0,0025 ha obręb 4 

jed. ew. Krowodrza (projekt Komisji Architektury  BiU.) 
 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący komisji p. Janusz Michałowski.  
 

Na sesje przybył kolejny Radny, obecnych 17 członków Rady. 

Głos zabrał p. Zygmunt Wierzbicki 

Poprawkę o dopisanie treści Uzasadnienia: „Rada wydaje opinię w związku z pływem pisma 

nr GS-01.6840.2.32.2016.BF.” złożył p. Janusz Michałowski (zał. nr 4 nin. protokołu). 

Poprawka poddana pod głosowanie został przyjęta: za – jednogłośnie; w obecności 17 

członków Rady. 

Projekt uchwały wraz z poprawką przyjęto: za – jednogłośnie; w obecności 17 członków 

Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie opinii 

planowanego zbycia części działki nr 741 o pow. ok. 0,0025 ha obręb 4 jed. ew. Krowodrza - 

uchwała nr XXIX/236/2016 (zał. nr 5 nin. protokołu). 

3/ w sprawie: negatywnej opinii o warunkach zamierzenia inwestycyjnego pod nazwą 

budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego (projekt Komisji Budownictwa AiU.) 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący komisji p. Janusz Michałowski.  
 

Głos zabrali: p. Anna Pojałowska, p. Małgorzata Kozień, p. Agnieszka Wantuch, 

p. Jan Hoffman. 
 

Projekt uchwały przyjęto: za – 16; 1 osoba nie bierze udziału w głosowaniu; w obecności 17 

członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie 

negatywnej opinii o warunkach zamierzenia inwestycyjnego pod nazwą budowa budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego - uchwała nr XXIX/237/2016 (zał. nr 6 nin. protokołu). 
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4/ w sprawie: w sprawie negatywnej opinii o warunkach zamierzenia inwestycyjnego pod 

nazwą budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego (projekt Komisji Architektury BiU). 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący komisji p. Janusz Michałowski.  
 

Głos zabrał p. Zygmunt Wierzbicki.  
 

Projekt uchwały przyjęto: za – 16; 1 osoba nie bierze udziału w głosowaniu; w obecności 17 

członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie 

negatywnej opinii o warunkach zamierzenia inwestycyjnego pod nazwą budowa budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego - uchwała nr XXIX/238/2016 (zał. nr 7 nin. protokołu). 

5/ w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres 

zgodnie z pismem znak ML-02.7123.480.2016.JK (projekt Komisji Polityki Społecznej). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący komisji p. Jacek Biliński, informując o odbytej 

wizji lokalowej. 
 

Na sesje przybył kolejny Radny, obecnych 18 członków Rady. 

 

Głos zabrali: p. Edward Tarczałowicz, p. Jan Hoffman.  

 

Zygmunt Wierzbicki złożył poprawkę dot. dopisania Uzasadnienia - o treści „Rada Dzielnicy 

V Krowodrza wydaje opinię w oparciu o protokół z przeprowadzonej wizji.” (zał. nr 8 nin. 

protokołu). 

 

Poprawka poddana pod głosowanie została przyjęta: za - 16 głosów; przeciw - 0 głosów; 

wstrzymujące - 1 glos; 1 osoba nie bierze udziału w głosowaniu; w obecności 18 członków 

Rady. 

 

Projekt uchwały wraz z poprawką przyjęto: za – 17; wstrzymujące - 1 głos; w obecności 18 

członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie: 

ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres zgodnie z pismem 

znak ML-02.7123.480.2016.JK - uchwała nr XXIX/239/2016(zał. nr 9 nin. protokołu). 

 

6/ w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres 

zgodnie z pismem znak ML-02.7123.491.2016.JK(projekt Komisji Polityki Społecznej). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący komisji p. Jacek Biliński, informując o odbytej 

wizji lokalowej. 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący komisji p. Jacek Biliński, informując o odbytej 

wizji lokalowej. 

Głos zabrała p. Agnieszka Wantuch. 

Na sesje przybył kolejny Radny, obecnych 19 członków Rady. 
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Zygmunt Wierzbicki złożył poprawkę dot. dopisania Uzasadnienia - o treści „Rada Dzielnicy 

V Krowodrza wydaje opinię w oparciu o protokół z przeprowadzonej wizji.” (zał. nr 10 nin. 

protokołu). 
 

Poprawka poddana pod głosowanie została przyjęta: za - 18 głosów; przeciw- 0 głosów; 

wstrzymujące - 1 glos; w obecności 19 członków Rady. 

 

Projekt uchwały wraz z poprawką przyjęto: za – jednogłośnie 19 członków Rady. 
 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie: 

ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres zgodnie z pismem 

znak ML-02.7123.491.2016.JK - uchwała nr XXIX/240/2016 (zał. nr 11 nin. protokołu). 

 

7/ w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres 

zgodnie z pismem znak ML-02.7123.525.2016.JK (projekt Komisji Polityki Społecznej). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący komisji p. Jacek Biliński, informując o odbytej 

wizji lokalowej. 
 

Zygmunt Wierzbicki złożył poprawkę dot. dopisania Uzasadnienia - o treści „Rada Dzielnicy 

V Krowodrza wydaje opinię w oparciu o protokół z przeprowadzonej wizji.” (zał. nr 12 nin. 

protokołu). 

 

Poprawka poddana pod głosowanie została przyjęta: za - 18 głosów; przeciw- 0 głosów; 

wstrzymujące - 1 glos; w obecności 19 członków Rady. 

 

Projekt uchwały wraz z poprawką przyjęto: za – jednogłośnie 19 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie: 

ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres zgodnie z pismem 

znak ML-02.7123.491.2016.JK - uchwała nr XXIX/241/2016 (zał. nr 13 nin. protokołu). 

8/ w sprawie: zmiany w zadaniach Dzielnicy V Krowodrza na rok 2017 (projekt Zarządu). 
 

Projekt uchwały przedstawił p. Zygmunt Wierzbicki. 
 

Głos zabrali: Jacek Biliński, informując o właściwym adresie szkoły, 

p. Piotr Klimowicz, p. Łukasz Mańczyk. 

 

Przewodniczący p. Zygmunt Wierzbicki poddał pod głosowanie Autopoprawkę Zarządu: 

zmiana ulicy na: „ul. Mazowiecka 70”- przyjęta przez Zarząd jednogłośnie. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przyjęto: za – jednogłośnie 19 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie: zmiany w 

zadaniach Dzielnicy V Krowodrza na rok 2017 - uchwała nr XXIX/242/2016 (zał. nr 14 nin. 

protokołu). 

 

9/ w sprawie: limitu punktów sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Dzielnicy V 

Krowodrza (projekt Zarządu). 

 

Projekt uchwały referował p. Zygmunt Wierzbicki. 
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Głos zabrali: p. Agnieszka Wantuch, p. Janusz Michałowski, p. Zygmunt Wierzbicki, 

p. Jan Hoffman, p. Łukasz Mańczyk p. Adam Michaluk. 

  

Wniosek p. Pawła Klimowicza o zamknięcie dyskusji przejęto: za - 13 głosów; przeciw: 2 

głosy; wstrzymujące; 3 głosy; 1 osoba nie bierze udziału w głosowaniu; w obecności 19 

członków Rady.  

 

Łukasz Mańczyk złożył poprawkę o zmianę zapisu § 1 według zał. nr 15 nin. protokołu. 
 

Poprawka poddana pod głosowanie nie została przyjęta: za - 1 głos; przeciw- 9 głosów; 

wstrzymujące - 7 głosów; 2 osoby nie biorą udziału w głosowaniu w obecności 19 

członków Rady. 

Projekt uchwały przyjęto: za – 15 głosów; przeciw - 0 głosów; wstrzymujące - 3 głosy; 

1 osoba nie bierze udziału w głosowaniu; w obecności 19 członków Rady. 
 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie limitu 

punktów sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Dzielnicy V Krowodrza - uchwała nr 

XXIX/243/2016 (zał. nr 16 nin. protokołu). 

 

10/ w sprawie: powołania członka Rady Dzielnicy V Krowodrza Pani Anny Pojałowskiej w 

skład Komisji Kultury, Promocji i Aktywizacji Młodzieży Rady Dzielnicy V Krowodrza 

(projekt Zarządu). 
 

Projekt uchwały referował p. Zygmunt Wierzbicki. 
 

Projekt uchwały przyjęto: za - 18 głosów; przeciw: 1 głos, w obecności 19 członków Rady 

udziału w głosowaniu w obecności 19 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie: 

powołania członka Rady Dzielnicy V Krowodrza Pani Anny Pojałowskiej w skład Komisji 

Kultury, Promocji i aktywizacji Młodzieży Rady Dzielnicy V Krowodrza - uchwała nr 

XXIX/244/2016 (zał. nr 17 nin. protokołu). 

 

11/ w sprawie: zmiany Uchwały nr II/16/2014 Rady Dzielnicy V Krowodrza z dnia 23 

grudnia 2014 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej i jej składu (projekt Zarządu). 

 

Projekt uchwały referował p. Zygmunt Wierzbicki. 

 

Głos zabrali: p. Mateusz Jachimowski, Piotr Klimowicz, Jan Hoffman. 

 

Projekt uchwały przyjęto: za 16 głosów; przeciw – 1 głos; wstrzymujące - 1 głos; 1 osoba 

nie bierze udziału w głosowaniu w obecności 19 członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie: zmiany 

Uchwały nr II/16/2014 Rady Dzielnicy V Krowodrza z dnia 23 grudnia 2014 r. w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej i jej składu - uchwała nr XXIX/245/2016 (zał. nr 18 nin. 

protokołu).. 

 

Ad.5. Oświadczenia. Komunikaty. 
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1. Przewodniczący Rady poinformował o spotkaniu z Dyrektorem Muzeum Historycznego w 

sprawie przygotowania sesji naukowej o Krowodrzy. 

2. Pan Łukasz Mańczyk poinformował o terminie komisji Infrastruktury Komunalnej w dniu 

19.10.2016 r. oraz o kolejnym spotkaniu z cyklu „Porozmawiajmy o Krowodrzy” w dniu 

20.10.2016 r. 

3. Pan Zygmunt Wierzbicki poinformował o planowanym spotkaniu z mieszkańcami. Głos 

zabrali: p. Piotr Klimowicz, p. Janusz Michałowski. 

4. Pan Piotr Klimowicz nawiązał do sprawy rozpatrywania dzisiejszych uchwał – dot. inwestycji 

przy al. Kijowskiej – działka powinna być ogrodzona.  Głos zabrał p. Zygmunt Wierzbicki. 

5. Pan Piotr Klimowicz zwrócił się z prośbą o informację nt. Aparthotelu przy Błoniach. Głos 

zabrała p. Anna Pojałowska. 

Ad.6. Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad XXIX prowadzący p. Zygmunt Wierzbicki zamknął XXIX 

sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza o godz. 19.30. 

    Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

Zygmunt Wierzbicki 

 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Ambrozik  

pracownik biura Rady. 
 


